
Schriftelijke vragen ex. Art. 41 RvO betreffende stand van zaken aanpak ring Zuid 

Groningen, 19 oktober 2018 

 

Geacht college, 

  

Afgelopen half jaar is duidelijk geworden dat de aanpak ring Zuid te kampen heeft met dusdanige 

problemen dat de opleverdatum met tenminste drie jaar is uitgesteld. Tijdens diverse besprekingen in 

de raad is aangedrongen op regelmatige, pro actieve informatie verstrekking.  Over oorzaken van de 

vertraging, de planning en tussentijdse maatregelen om de overlast en schade zoveel mogelijk 

beperkt te houden willen stad en raad op de hoogte gehouden worden. Een open, begripvolle 

opstelling van de kant van de opdrachtgever cq het college en aannemer draagt bij aan het in stand 

houden van draagvlak bij bevolking, bedrijven en raad voor de realisatie van dit mega project. 

Sinds de bespreking in de raad van 25 september is naar ons weten geen verdere informatie verstrekt 

omtrent oorzaken en verdere planning. Niet in de media, niet op de site van aanpak ring zuid terwijl 

het gissen in de stad onverminderd doorgaat. Dit blijkt bijvoorbeeld uit het opinieartikel in het Dagblad 

van 25 oktober, geschreven door Sikko Boersma. 

Het bovenstaande is voor ons aanleiding voor de volgende vragen: 

1. In het artikel wordt gesteld dat  voor de verdiepte ligging de zuidelijke ring een andere 

bouwmethode gekozen is cq overwogen wordt: bouwen met bronbemaling. Daarbij wordt 

opgemerkt dat deze methode grote gevolgen heeft voor flora, fauna en omliggende 

bebouwing. Tevens dat juridisch deze andere methode niet past in het trajectbesluit en de 

milieubepalingen. 

a. Is besloten of wordt overwogen tot een andere bouwmethode rond de verdiepte ligging? 

Zo ja wat is daarvan de reden en  past dit binnen het huidige Trajectbesluit en MER? Zo 

nee, wat heeft aanpassing voor gevolgen in de tijd en totale bouwkosten? 

b. Welke gevolgen/risico’s  heeft deze nieuwe methode ten opzichte van de eerder gekozen  

werkwijze voor flora/fauna en aanliggende bebouwing? 

2. De website van Aanpak Ring Zuid meldt op 18 september dat na zes weken de 

opdrachtgevers de balans opmaken “waar de commissie Hartogh op dat moment staat”. De 

volgende voortgangrapportage aan de raad is gepland in januari 2019. Wordt de raad en de 

stad eerder geïnformeerd  over de uitkomst van die balans?  Zo ja, wanneer en op welke 

wijze? Zo nee, waarom niet? 

3. Sinds eind september is naar buiten toe sprake van complete radiostilte op enkele 

uitvoeringsdetails na. Wie de website van Aanpak Ring Zuid gebruikt als bron van informatie 

over oorzaken van de problemen, oplossingen, gevolgenreductie en planning moet diep 

graven, stuit op verouderd informatie materiaal (bijv. de laatste info krant is van juli 2017, 

laatste bijlage Gezinsbode van februari 2018). Heeft het college op grond van de wensen van 

de raad ondertussen een pr-aanpak gericht op het tegengaan van de negatieve beeldvorming 

rondom de aanpak ring zuid? Zo ja, hoe ziet deze er uit? Zo nee, waarom niet? 
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